
Baldissoni: Projekt stadionu zatwierdzony!
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Dyrektor generalny Romy, Mauro Baldissoni, rozmawiał ze Sky Sport, po

zatwierdzeniu projektu stadionu w Tor di Valle. Oto jego oświadczenie dla

telewizji:

- Zrobiliśmy kolejny krok w naszej historii. Konferencja serwisowa zatwierdziła

projekt stadionu. Brakuje niektórych decyzji administracyjnych, ale dziś mamy

zatwierdzony projekt. Wmurowanie pierwszego kamienia nastąpi prawdopodobnie

późną wiosną, od kwietnia do początku maja, aby móc zagrać na nowym obiekcie w

sezonie 2020/21. To praca zespołowa, bo gdy pracujesz w grupie, osiągasz

rezultaty. Dziękuję radzie miasta, Pani burmistrz Raggi, która po uzyskaniu

modyfikacji projektu wykazała konsekwencję i determinację w szybkim zakończeniu

procesu. Dziękuję Regionowi, który odegrał bardzo trudną rolę. Ustawa o stadionach

i konferencja były testowane po raz pierwszy. Następnie dziękuję rządowi, który

przechwycił zapotrzebowanie na nowy system piłkarski. Zainicjował reformy

regulacyjne z prawem Delrio i ministrem sportu, Lucą Lotti, który uważnie zapoznał

się z projektem. Jest ważne, nie tylko dla Romy, ale także dla Rzymu i dla kraju,

pokazując, jak wielkie projekty można zrobić. Publiczne pieniądze za most Trajana?

W projekcie nie ma pieniędzy publicznych, więc nic nie wiem. Most został

przewidziany w pierwszym projekcie, zgodnie z wnioskiem zawartym w rezolucji

Marino, ale zmieniony projekt nic o moście nie mówi. Wszystkie opinie z Konferencji

o usługach uznały most za zbędny. Pallotta był bardzo szczęśliwy i na początku

zapytał mnie, czy ludzie są teraz szczęśliwi?.
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